
Zasedáńı SKAS MFF UK ze dne 9. 11. 2016 – neschválená verze
Zapsal: Jan Muśılek
Př́ıtomńı členové SKAS: Vı́t Musil, Jan Muśılek, Jana Novotná, Jindřich Pikora, Milan Pšenička,
Josef Svoboda.
Omluveni: Peter Korcsok, Tomáš Masař́ık
Hosté: —

Zasedáńı bylo zahájeno v 16:35.

1 Program zasedáńı

1. Schváleńı programu a zápisu z minulého zasedáńı
2. Univerzitńı předpisy
3. Zaměstnáváńı doktorand̊u
4. Propagace MFF na veletrźıch
5. Vydáváńı skript
6. Stojany na kola v budovách MFF
7. Výzva k podáváńı návrhu na zařazeńı osob do Seznamu hodnotitel̊u
8. SKASky, nástěnky
9. Různé

Program byl schválen tichým souhlasem. Zápis z posledńıho zasedáńı byl schválen šesti hlasy, nikdo nebyl
proti, nikdo se nezdržel.

2 Univerzitńı předpisy

Senátoři probrali připomı́nky k jednotlivým návrh̊um univerzitńıch předpis̊u, které budou prezentovat na
zasedáńı AS MFF UK.

SKAS MFF UK nepovažuje za vhodné projednáváńı takto zásadńıch předpis̊u a v takovém množstv́ı
ve zkrácené lh̊utě, kterou na žádost J.M. pana rektora schválilo předsednictvo AS UK.

3 Zaměstnáváńı doktorand̊u

Milan Pšenička konstatuje, že na fakultě neńı zvykem zaměstnávat studenty doktorského studia. V př́ıpadě
pod́ılu na projektech se s některými uzav́ırá dohoda o provedeńı práce či dohoda o pracovńı činnosti.

Vı́t Musil navrhuje, aby byli uchazeči o doktorské studium již předem informováni o platových
podmı́nkách a možnostech financováńı jejich studia. Obzvlášt’ pro zahraničńı studenty jsou podmı́nky
doktorského studia značně nepr̊uhledné.

Josef Svoboda dále komentuje předložené Informace o přij́ımaćım ř́ızeńı. Navrhuje jasně oddělit
podmı́nky přij́ımaćıho ř́ızeńı a informace o doktorském studiu (včetně přij́ımaćıho ř́ızeńı).

4 Propagace MFF na veletrźıch

Jana Novotná informuje o tom jaké propagačńı předměty rozdává MFF na veletrźıch. Dle mı́něńı SKAS
maj́ı tyto předměty velmi ńızkou kvalitu, jak obecně, tak v porovnáńı s propagačńımi předměty některých
jiných fakult a jiných VŠ.

5 Vydáváńı skript

Josef Svoboda předává informace z kolegia děkana, že Matfyzpress vydává v posledńı době velmi málo
skript. Navrhuje vytipovat skripta, která by se dala vydat a zaslat návrh SKASu proděkanu pro vědu.
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6 Stojany na kola v budovách MFF

SKAS zašle správě budov a př́ıslušnému proděkanovi návrh na zř́ızeńı bezpečného stáńı pro kola v bu-
dovách Ke Karlovu.

7 Seznam hodnotitel̊u

SKAS MFF UK byla oslovena jménem AS UK a jménem Studentské komory Rady vysokých škol (SK
RVŠ) ohledně aktuálně prob́ıhaj́ıćı výzvy Národńıho akreditačńıho úřadu, která se týká podáváńı návrh̊u
osob do Seznamu hodnotitel̊u. Podle novely vysokoškolského zákona je vždy jedńım z člen̊u hodnot́ıćı
komise student. V reakci na tuto výzvu byli do seznamu hodnotitel̊u pro př́ıslušné oblasi nominováni:
J.Svoboda, P. Korcsok, T. Masař́ık, M. Pšenička.

8 SKASky, nástěnky

Nástěnky SKASu spravuje Milan Pšenička (Ke Karlovu), Josef Svoboda (Karĺın, Troja), Tomáš Masař́ık
(Malá strana).

Informace o prospěchových stipendíıch zaśılá studijńı odděleńı SKASu ke zveřejněńı, SKAS je ale
názoru že zveřejňováńı těchto informaćı nálež́ı studijńımu odděleńı a bude po studijńım odděleńım
požadovat vyvěšeńı seznamu přidělených stipendíı na web MFF UK.

9 Různé

1. PSÍK na žádost SKAS změnil př́ıstup k interńımu webu AS MFF UK z p̊uvodńı autentizace jedńım
společným jménem a heslem na přihlašováńı údaji z CAS. Bohužel zároveň rozbil interńı web, takže
se ted’ senátoři nedostanou k podkladovým materiál̊um. SKAS o tom informuje AS.

Zasedáńı bylo ukončeno v 17:45.
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